



ဥက္ကဋ္ဌ ဟင်နရီ ဘီ အိုင်ရင်းမှ
ပထမဥက္ကဋ္ဌအဖွဲ့၏ပထမအတိုင်ပင်ခံ

သူ့ကိုအစဉ်အမြဲသတိရပါ။

၆ ဤပြားများပေါ်တွင် မော်မွန်ကျမ်း၏ နောက်ဆုံးနှုတ်ကပတ်တော်များအား ပုရောဖက်မိုရိုနိုင်းရေးထွင်းနေသည်ကို ကျွန်တော်နှင့်အတူသင်ပုံဖော်ကြည့်နိုင်သလား။ သူဟာတစ်ကိုယ်တည်းဖြစ်ခဲ့တယ်။ သူ့နိုင်ငံ၊ သူ့လူမျိုးနှင့် သူ့မိသားစုပြုလဲသွားခဲ့သည်ကို သူမြင်တွေ့ခဲ့တယ်။ နိုင်ငံသည် စစ်ပွဲ“မရပ်တန်း”ဖြစ်ခဲ့သည် (မော်မွန် ၈:၈)။ သို့သော်လည်း ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ခေတ်ကာလကိုသူမြင်တွေ့ခဲ့လို့ သူ့မှာမျှော်လင့်ချက်ရှိခဲ့တယ်။ သူရေးနိုင်ခဲ့သမျှအရာများအားလုံးထဲမှ ကျွန်တော်တို့ကို သတိရ ဖို့ သူဖိတ်ခေါ်ခဲ့တယ်။

(မော်ရိုနိုင်း ၁၀:၃ ကိုကြည့်ပါ။)

ဥက္ကဋ္ဌ စပင်ဆာ ဒဗလျူ ကင်းဘောလ် (၁၈၉၅-၁၉၈၅)က အဘိဓာန်စာအုပ်ထဲမှ အရေးအကြီးဆုံးစကားလုံးသည် *သတိရပါ* ဆိုတဲ့စကားလုံးဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုတဲ့သင်ကြားချက်ကို နှစ်သက်သဘောကျခဲ့တယ်။ ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်နှင့် ပဋိညာဉ်ပြုထားကြသောကြောင့် ထိုအရာများကို “မှတ်မိသတိရရန်မှာကျွန်တော်တို့ရဲ့အကြီးမားဆုံးလိုအပ်ချက်ဖြစ်တယ်”လို့ သူကပြောတယ်။

သတိရပါ ဆိုသည့်စကားလုံးကို ကျမ်းစာတစ်ခုလုံးမှာ သင်ရှာတွေ့နိုင်တယ်။ နီဖိုင်းကသူ့အကိုများကို ဆုံးမတဲ့အခါ သူက သခင်ရဲ့စကားကိုသတိရရန်နှင့် သူတို့ရဲ့ဘိုးဘေးများကို ဘုရားသခင်မည်ကဲ့သို့ ကယ်တင်ခဲ့သလဲဆိုတာကိုသတိရရန် သူတို့ကို မကြာခင်ဖိတ်ခေါ်ခဲ့တယ်။ (ပထမ နီဖိုင်း ၁၅:၁၁, ၂၅၊ ၁၇:၄၀ ကိုကြည့်ပါ။)

ဘုရင်ဗယ်မိန်က သူ့ရဲ့ကြီးကျယ်တဲ့နှုတ်ဆက်မိန့်ခွန်းမှာ *သတိရပါ* ဆိုသည့်စကားလုံးကို ကြိမ်ဖန်များစွာအသုံးပြုခဲ့တယ်။ သူတို့ထံသို့ပေးသော “အကြီးမြတ်ဆုံးဘုရား... နှင့် သူ၏ကောင်းမြတ်ခြင်းနှင့် သည်းခံခြင်း”ကို သူ့လူမျိုးတွေ သတိရဖို့သူ့မျှော်လင့်ခဲ့တယ်။ (မိုရိုင်းယား ၄:၁၁၊ ၂:၄၁၊ ၄:၂၈, ၃၀၊ ၅:၁၁-၁၂ ကိုလည်းကြည့်ပါ။)

ကယ်တင်ရှင်က ပွဲတော်မင်္ဂလာကိုပြင်ဆင်တဲ့အခါ သူ့ရဲ့အနစ်နာခံပေးဆပ်မှုကို “အောက်မေ့” တဲ့ သင်္ကေတအဖြစ်သုံးဆောင်ဖို့ သူ့ရဲ့နောက်လိုက်များကို သူဖိတ်ခေါ်ခဲ့တယ် (လုကာ ၂၂:၁၉)။ သင်နှင့်ကျွန်ုပ်ကြားတွဲ ပွဲတော်မင်္ဂလာဆုတောင်းချက်တိုင်းမှာ *အစဉ်အမြဲ* ဆိုတဲ့စကားလုံးဟာ *သတိရ* ဆိုတဲ့စကားလုံးထက်အလျင်ကျတယ်။ (အယူဝါဒနှင့် ပဋိညာဉ်ကျမ်း ၂၀:၇၇၊ ၇၉ ကိုကြည့်ပါ။)

ကျွန်တော်ရဲ့သတင်းစကားက ဖိတ်ခေါ်မှုတစ်ခုဖြစ်ပြီး သတိရဖို့ မေတ္တာရပ်ခံမှုတစ်ရပ်လည်းဖြစ်ပါတယ်။ ပွဲတော်မင်္ဂလာရဲ့မြင့်မြတ်တဲ့သင်္ကေတများကို သင်သုံးဆောင်တဲ့အခါ အပတ်စဉ်သင်သတိရနိုင်သည့်အရာနှင့်ပတ်သက်၍ အကြံပြုချက်သုံးချက်ရှိပါတယ်။ ထိုအရာများက ကျွန်တော့်အတွက် အကူအညီပေးခဲ့သလို သင်တို့ကိုလည်းအကူအညီပေးမယ်လို့ ကျွန်တော်မျှော်လင့်ပါတယ်။

ယေရှုခေတ်ကိုသတိရပါ။

ပထမဆုံး ကယ်တင်ရှင်ကိုသတိရပါ။ လောကမှာရှိစဉ်သူဟာဘယ်သူလဲ။ အခြားသူများကိုသူဘယ်လိုပြောဆိုခဲ့သလဲနှင့် သူ့ရဲ့လုပ်ဆောင်ချက်များမှာ ကြင်နာခြင်းကိုသူဘယ်လိုပြသခဲ့သလဲဆိုတာကို သတိရပါ။ သူဘယ်သူတွေနဲ့အချိန်ယူခဲ့သလဲနှင့် သူဘာသင်ကြားပေးခဲ့သလဲဆိုတာကို သတိရပါ။ ကယ်တင်ရှင်ဟာ “ကောင်းသောအမှုများကိုလှည့်လည်ပြုခဲ့သည်။” (တမန်တော်ဝတ္ထု ၁၀:၃၈)။ သူဟာဖျားနာသူများထံလှည့်လည်ခဲ့တယ်။ သူ့အဖေ၏အလိုတော်ကိုပြုလုပ်ဖို့ သူတာဝန်ခံခဲ့တယ်။

အဓိကအားဖြင့် ကျွန်တော်တို့အပြစ်တွေရဲ့အစွန်းအထင်းကို ဖယ်ရှားပေးဖို့ ကျွန်တော်တို့အတွက်သူ့ရဲ့မေတ္တာအားဖြင့် သူပေးခဲ့တဲ့ကြီးမားတဲ့အဖိုးအခကို ကျွန်တော်တို့သတိရနိုင်တယ်။ သူ့ကိုကျွန်တော်တို့သတိရတဲ့အခါ သူ့နောက်တော်သို့လိုက်လိုသည့်ကျွန်တော်တို့ရဲ့ခန္ဓာသည်ပိုကြီးထွားလာမယ်။ ကျွန်တော်တို့နည်းနည်းပို၍ကြင်နာချင်လာမယ်။ ပို၍ခွင့်လွှတ်ပြီး ဘုရားသခင်၏အလိုတော်ကိုရှာဖွေရန်ဆန္ဒပိုရှိလာပြီး လုပ်ဆောင်လာလိမ့်မယ်။

ပို၍ကောင်းအောင်လုပ်ဖို့သင်ဘာလိုအပ်လဲဆိုတာကိုသတိရပါ။

ကယ်တင်ရှင်ရဲ့မြူစင်မှုနှင့် စုံလင်မှုအကြောင်းတွေ့ကြည့်တဲ့အခါ ကျွန်တော်တို့ ဘယ်လောက်ချွတ်ယွင်းချက်ရှိပြီး မစုံလင်သလဲဆိုတာကို နှိုင်းယှဉ်မကြည့်ဘဲတွေ့ရန်မလွယ်ကူပါဘူး။ သူ့ရဲ့ပညတ်တော်များကို လိုက်လျှောက်ဖို့ကျွန်တော်တို့ ပဋိညာဉ်ပြုထားခဲ့ကြသော်လည်း ကျွန်တော်တို့ထိုမြင့်မားတဲ့စံနှုန်းမှ မကြာခင်ကျဆင်းကြတယ်။ သို့သော်ကယ်တင်ရှင်ဟာ ထိုသို့ဖြစ်လာမည်ကိုသိခဲ့လို့ သူဟာပွဲတော်၏ ဘိသိတ်မင်္ဂလာကို ကျွန်တော်တို့ကိုပေးခဲ့တယ်။

ယင်ပူဖော်မှုများကျင့်သုံးသည့်ဓမ္မဟောင်းကျမ်း၌ ပွဲတော်မင်္ဂလာမှာ ၎င်း၏မူလအရင်းခံများရှိတယ်။ ၎င်းမှာ အပြစ်ဝန်ခံခြင်းပါဝင်ခဲ့တယ် (ဝတ်ပြုရာကျမ်း ၅:၅)။ ကျွန်တော်တို့တိရစ္ဆာန်များအား

ယဇ်ပူဇော်ခြင်းမပြုလုပ်ကြတော့ပါဘူး။ သို့သော်ကျွန်တော်တို့ရဲ့အပြစ်များကိုစွန့်လွှတ်နိုင်ပါတယ်။ ၎င်းကိုကျမ်းစာမှာ "ကျိုးပဲ့သည့်နည်းသားနှင့် ကြေမ္မာသောဝိညာဉ်" လို့ခေါ်တယ် (တတိယ နီဇိုင်း ၉:၂၀)။ နောင်တရသောနည်းသားဖြင့်ပွဲတော်မင်္ဂလာသို့လာပါ (အယူဝါဒနှင့် ပဋိညာဉ်ကျမ်း ၅၉ : ၁၂၊ မော်ရိုနိုင်း ၉:၂၀ ကိုကြည့်ပါ။)။ သင်ထိုကဲ့သို့ပြုလုပ်တဲ့အခါ အပြစ်မှခွင့်လွတ်ခြင်းရရှိပြီး ဘုရားသခင်ထံသို့ပြန်လည်ဦးတည်နေတဲ့လမ်းမှလွဲသွားမှာမဟုတ်ပါဘူး။

သင်လုပ်ဆောင်နေသောတိုးတက်ခြင်းကိုသတိရပါ။

ပွဲတော်သိသိတ်မင်္ဂလာအတောအတွင်းမှာ သင့်အသက်တာကိုဆန်းစစ်ကြည့်တဲ့အခါ သင့်ရဲ့အတွေးတွေဟာ သင်ပြုခဲ့တဲ့အမှားတွေအပေါ်ကိုသာ ဗဟိုပြုတာမဟုတ်ဘဲ ကောင်းကင်ဘုံရှင်အဖေနှင့် ကယ်တင်ရှင်ဟာ သင့်ကိုကျေနပ်ဝမ်းမြောက်တယ်လို့ သင်ခံစားခဲ့ရတဲ့ အခိုက်အတန့်များဖြစ်တဲ့ သင်ပြုခဲ့တဲ့မှန်ကန်တဲ့အရာတွေအပေါ်ကိုလည်း ဗဟိုပြုမယ်လို့ ကျွန်တော်မျှော်လင့်ပါတယ်။ ပွဲတော်မင်္ဂလာအချိန်အတွင်း ထိုအရာများကိုသင်မြင်နိုင်ရန်ကူညီဖို့ ဘုရားသခင်ထံတောင်းလျှောက်ရန် အချိန်ယူနိုင်ပါတယ်။ သင်ထိုကဲ့သို့ပြုလုပ်မယ်ဆိုရင် သင်တစ်ခုခုကိုခံစားရမယ်လို့ကျွန်တော်ဂတိပေးပါတယ်။ သင်မျှော်လင့်ခြင်းကိုခံစားရမယ်။

ကျွန်တော်ဒီအရာကိုလုပ်ဆောင်တဲ့အခါ ကျွန်တော်စုံလင်ခြင်းမှဝေးကွာနေစဉ်မှာ မနေ့ကထက် ယနေ့ကျွန်တော်ပိုကောင်းတယ်လို့ ဝိညာဉ်တော်ကကျွန်တော့်ကိုစိတ်ချစေပါတယ်။ ဒါကကျွန်တော့်ကိုယုံကြည်မှုပေးပြီး ကယ်တင်ရှင်ကြောင့် မနက်ဖြန်ကျွန်တော်ပိုပြီးကောင်းနိုင်တယ်။

အစဉ်အမြဲ ဆိုတာအချိန်ကြာပါတယ်။ အာရုံစိုက်ရတဲ့အားထုတ်မှုအများကြီး ပေါ်လွင်စေတယ်။ အချိန်တိုင်း အရာတစ်ခုကိုသတိရှိရှိတွေးတောရတာ ဘယ်လောက်ခက်ခဲလဲဆိုတာကို အတွေ့အကြုံမှသိသိရတယ်။ သို့သော် သူ့ကိုအစဉ်အမြဲသတိရဖို့ သင့်ဂတိကိုသင်ဘယ်လောက်ကောင်းကောင်းစောင့်ထိန်းလဲဆိုတာ အကြောင်းမဟုတ်ပါဘူး။ သူကသင့်ကိုအစဉ်အမြဲသတိရပါတယ်။

ကယ်တင်ရှင်က သင့်ရဲ့စိန်ခေါ်မှုများကိုသိပါတယ်။ သင့်အပေါ်ပိနေတဲ့ ဘဝရဲ့သောကတွေရှိနေခြင်းဟာ ဘယ်လိုလဲဆိုတာကိုသူသိပါတယ်။ သူ့ကိုအစဉ်အမြဲသတိရခြင်းနှင့် သူ့အားနာခံခြင်းမှလာသောကောင်းကြီးများကို သင်အရေးတကြီးမည်မျှလိုအပ်နေသလဲဆိုတာသူသိပါတယ်။ "သူ၏ဝိညာဉ်တော်သည် [သင်တို့] နှင့်အတူအစဉ်အမြဲရှိစေရန်" (အယူဝါဒနှင့် ပဋိညာဉ်ကျမ်း ၂၀:၇၇၊ အလေးပေး၍ပေါင်းထည့်ထားသည်။)

ထို့ကြောင့် သင်သူ့ကိုအစဉ်အမြဲသတိရတယ်ဆိုတာကို သူ့အရှေ့မှာသက်သေပြဖို့အခွင့်အရေးကို သင့်အားနောက်တစ်ဖန်ပေးကမ်းပြီး အပတ်တိုင်းပွဲတော်မင်္ဂလာစားပွဲတော်မှ သင့်ကိုပြန်လည်ကြိုဆိုနေတယ်။

မှတ်ချက်များ

၁။ စပန်ဆာ ဒဗလျူ ကင်ဘော၊ "ချီးမြှောက်ခြင်း၏ သံသရာများ" (အသင်းတော်ပညာရေးစနစ် ဘာသာရေးပညာရှင်များသို့မိန့်ခွန်း၊ ဇွန်လ ၂၈ ၁၉၆၈)၊ ၅။

ဤသတင်းကောင်းမှသွန်သင်ချက်

ဘဝက အလွန်အလုပ်ရှုပ်နိုင်ပြီး ကျွန်တော်တို့ရဲ့ကယ်တင်ရှင်ယေရှုခရစ်တော်ကို အစဉ်အမြဲသတိရဖို့ ကျွန်တော်တို့အတွက် ခက်ခဲအောင်ပြုလုပ်တယ်။ သို့သော် ပွဲတော်မင်္ဂလာက သူ့ရဲ့အသက်တာနှင့် သင်ကြားခြင်းများအပေါ် ကျွန်တော်တို့ဆင်ခြင်နိုင်စေတဲ့ အထူးအချိန်ကို အပတ်တိုင်းပေးတယ်။ သင်အိမ်တွင်သင်ကြားပေးသောသူများနှင့် ယခုထိုဆိတ်ငြိမ်သောအချိန်အခိုက်အတန့်ကိုမည်ကဲ့သို့ အသုံးပြုမည်ကို စဉ်းစားဆင်ခြင်ပြီး ကယ်တင်ရှင်အပေါ်သင့်ရဲ့အာရုံစိုက်မှုကို မည်ကဲ့သို့သင်တိုးမြှင့်နိုင်မည်ကို ဆွေးနွေးပါ။ သင်ကိုယ်တိုင်တိုးတက်နိုင်တဲ့အရာများအပေါ်ဆင်ခြင်ဖို့ ထိုအခိုက်အတန့်အချိန်များကို သင်ဘယ်လိုအသုံးပြုနိုင်သလဲ။ အပတ်တိုင်းသင်ပြုလုပ်တဲ့ တိုးတက်မှုကိုသတိရခြင်း၏တန်ဖိုးကဘာလဲ။

လူငယ်များ

သတိရရန်အချက်သုံးချက်

မော်မွန်ကျမ်းထဲမှာ သတိရပါ ဆိုတဲ့စကားလုံးအကြိမ်များစွာဖော်ပြထားတယ်။ နီဇိုင်းက သူ့ညီအစ်ကိုတွေကို သူတို့ရဲ့ဘိုးဘေးများကိုဘုရားသခင်က ဘယ်လိုကယ်တင်ခဲ့လဲဆိုတာကို သတိရဖို့ တိုက်တွန်းခဲ့တယ်။ ဘုရင်ဗယ်မိန်က သူ့ရဲ့လူများကို ဘုရားသခင်၏ကြီးမြတ်မှုကိုသတိရဖို့ပြောခဲ့တယ်။ ထို့နောက် မော်ရိုနိုင်းက သူ့ရဲ့စာကိုဖတ်သူများအား ဘုရားသခင်ဘယ်လောက်သနားကြင်နာလဲဆိုတာကို သတိရဖို့ညွှန်ကြားခဲ့တယ်။

ကယ်တင်ရှင်ကိုသတိရခြင်းက အရေးကြီးပါတယ်။ ပွဲတော်မင်္ဂလာသုံးဆောင်တဲ့အခါတိုင်းသူ့ကိုသတိရဖို့ ကျွန်တော်တို့ပဋိညာဉ်ပြုကြပါတယ်။ ဥက္ကဋ္ဌအိုင်ရင်းက ပွဲတော်မင်္ဂလာအချိန်အတောအတွင်းမှာ အချက်သုံးချက်ကိုသတိရဖို့ ကျွန်တော်တို့ကိုဖိတ်ခေါ်တယ်။

၁။ **ယေရှုခရစ်တော်ကိုသတိရပါ။** ကယ်တင်ရှင်မည်သို့အစေခံပြီး အခြားသူများအားမေတ္တာပြခဲ့သည့်အကြောင်းကို ကျမ်းစာဖတ်ပါ။ သူ့ရဲ့မေတ္တာကိုသင်မည်သို့ခံစားရပါသလဲ။ သင် မည်သို့ အစေခံပြီး ကယ်တင်ရှင်ပြုသကဲ့သို့ အခြားသူများအားမေတ္တာပြနိုင်သလဲ။

၂။ **ပို၍ကောင်းအောင်လုပ်ဖို့သင်ဘာလိုအပ်လဲဆိုတာကိုသတိရပါ။** နောင်တရသောနည်းသားဖြင့် လွန်ခဲ့သောအပတ်ကို ဆင်ခြင်ပါ။ သင်ပြောင်းလဲနိုင်တဲ့အရာတစ်ခုကိုရွေးချယ်ပြီး ထိုတိုးတက်မှုကိုသင်မည်သို့ ပြုလုပ်မည်ကိုရေးချပါ။ သင်မကြာခင်မြင်နိုင်မည့်တစ်နေရာရာတွင် သင့်ရဲ့ပုန်းတိုင်ကိုကပ်ထားပါ။

၃။ **သင်လုပ်ဆောင်နေသောတိုးတက်ခြင်းကိုသတိရပါ။** သင်ပြုလုပ်နေတဲ့ကောင်းမွန်တဲ့တိုးတက်မှုကို သင်မြင်ရန်ကူညီဖို့ ဘုရားသခင်ကိုတောင်းလျှောက်ပါ။ သင်မည်သို့ခံစားရလဲဆိုတာကိုမှတ်တမ်းတင်ပါ။

ကျွန်တော်တို့မစုံလင်ပါဘူး။ သို့သော်လည်း ထိုအရာကိုကယ်တင်ရှင်သိပါတယ်။ ဒါကြောင့် သူ့ကိုသတိရဖို့သူ့ကျွန်တော်တို့ကိုပြောတယ်။ သူ့ကိုသတိရခြင်းက ကျွန်တော်တို့ကို မျှော်လင့်ခြင်းပေးပြီး တိုးတက်ချင်စိတ်ရှိဖို့ကျွန်တော်တို့ကိုကူညီတယ်။ ကျွန်တော်တို့သူ့ကိုသတိရဖို့ပျက်ကွက်တဲ့အခါတွေတောင် "သူသင့်ကိုအစဉ်အမြဲသတိရတယ်။" လို့ ဥက္ကဋ္ဌအိုင်ရင်းကပြောတယ်။

“ကိုယ်တော်မည်မျှသနားကြင်နာခဲ့သည်ကိုသတိရပါ။”
(မော်ရှီနိုင်း ၁၀:၃)။

ကလေးများ

ယေရှုကိုသတိရခြင်း

ကျမ်းစာကယေရှုခရစ်တော်ကိုကျွန်တော်တို့

အစဉ်အမြဲသတိရသင့်တယ်လို့သွန်သင်တယ်။ ဒါဟာကျွန်တော်တို့
သူ့အကြောင်းအများကြီးတွေသင့်ပြီး
သူ့ရဲ့ဥပမာနောက်လိုက်တာကိုဆိုလိုတာဖြစ်တယ်။

သင်မကြာခဏမြင်နိုင်မည့်တစ်နေရာရာတွင် ယေရှု၏ပုံကိုထားပါ။

“သင်တို့သည်ငါ့ကိုအစဉ်သတိရလျှင်
ငါ၏ပိညာဉ်တော်သည်သင်တို့နှင့်အတူရှိမည်” (တတိယ နီဖိုင်း ၁၈:၇)။

© ၂၀၁၈ မှတ်ပုံတင်ပြီးမူပိုင်ခွင့်ရရှိထားပါသည်။ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေသည်။ အင်္ဂလိပ်ဘာသာပြန်ချက်: ၆/၁၇။ ဘာသာပြန်ခွင့်ပြုချက် ၆/၁၇။
၁၅၀၄၆ ၀၀၀ အားဘာသာပြန်ထားခြင်း။



သူမနှင့်သူမ၏မိသားစုကိုရင်းနှီးပါ။

လှည့်လည်သင်ကြားခြင်းဟာ ညီအစ်မတစ်ဦးစီတိုင်းကိုရိုးသားစွာသိရှိပြီးချစ်လာဖို့အကြောင်းဖြစ်တယ်။ ဒါမှသူမရဲ့ယုံကြည်ခြင်းကိုခိုင်ခံ့ရန်နှင့်အကူအညီပေးရန် ကျွန်မတို့ကူညီနိုင်မယ်။

ယုံကြည်ခြင်း မိသားစု သက်သာမှု

ရီတာ ဂျက်ပင်ဆင်နှင့် သူမ၏လှည့်လည်သင်ကြားသောဆရာမဟာ သူတို့သွားလည်ပြီး ဧဝံဂေလီအခြေခံသဘောတရားများကိုဝေမျှတဲ့ သည်နှင့်အမျှ မိတ်ဆွေကောင်းများဖြစ်လာခဲ့ကြတယ်။ သို့သော် သူတို့ရဲ့လည်ပတ်ခြင်းများမှာ အတူတကွစကားလုံးဆက်ကစားနည်းများ ကစားခြင်းလည်းပါဝင်တယ်။ ဒါဟာ သူမ၏လှည့်လည်သင်ကြားသောဆရာမနှင့်ပတ်သက်ပြီး

ရီတာရဲ့အနှစ်သက်ဆုံးအရာတစ်ခုဖြစ်တယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ သူတို့ဟာမိတ်ဆွေများဖြစ်ကြပြီး လည်ပတ်ခြင်းဟာ စာရင်း "စစ်ဆေး" ဖို့သာမဟုတ်ဘူးဆိုတာသူမသိပါတယ်။ လည်ပတ်တဲ့အချိန်မှ အတူတကွလမ်းလျှောက်ထွက်ခြင်း သို့မဟုတ် ကလေးများကစားနေစဉ် မှာညယျာဉ်ထဲမှမြင်ပင်အချို့ကိုနုတ်ခြင်းစတဲ့ ညီအစ်မများလုပ်ဆောင်နိုင်တဲ့အရာများစွာရှိပါတယ်။

တမန်တော်ဆယ်နှစ်ပါးအဖွဲ့ဝင် အယ်လ်ဒါဂျက်ဖရီ အာရ် ဟော်လန်က "ဘုရားသခင်၏သားသမီးများအတွက် သူ၏တမန်များအဖြစ် သင်တို့ကိုယ်သင်တို့မြင်ပါ။ ကူညီနိုင်သည့်မည်သည့်နည်းလမ်းဖြင့်မဆို ဝိညာဉ်ရေးရာနှင့် လောကီရေးရာလိုအပ်ချက်များကိုရင်ဆိုင်ခြင်း၊ အချင်းချင်းစောင့်ရှောက်ဂရုစိုက်ခြင်း၊ အသင်းသားများအတွက်

ဧဝံဂေလီဦးတည်သောအကြောင်းအရာ၊ စစ်မှန်သောခေတ်ကာလကို သင်တည်ထောင်မယ်လို့ ကျွန်တော်တို့မျှော်လင့်ပါတယ်။" ဝ

ကိုယ်တော်သည်မောရှေအားဖြင့် ကူသရေ၏သားသမီးများကို "သင်နှင့်အတူနေသောဧည့်သည်ကို ကိုယ်အမျိုးသားချင်းကဲ့သို့မှတ်ရမည်။ ကိုယ်နှင့်အမျှချစ်ရမည်။" (ဝတ်ပြုရာကျမ်း ၁၀:၃၄)

ဟုပညတ်ခဲ့တယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ကူညီဖေးမမှုကိုစတင်တဲ့အခါ ကျွန်မတို့လည်ပတ်သင်ကြားသော ညီအစ်မများဟာ "ဧည့်သည်များ" ဖြစ်ကောင်းဖြစ်မယ်။ သို့သော် သူမနှင့်သူမ၏မိသားစုကိုရင်းနှီးလာသည်နှင့်အမျှ "ဝန်များပေါ့သွားစေရန် အချင်းချင်းတို့၏ဝန်များကိုထမ်း" ရန်နှင့် ကျွန်မတို့ရဲ့စိတ်ဆန္ဒတိုးပွားလာပြီး "အချင်းချင်းချစ်ခြင်းနှင့် စည်းလုံးခြင်း၌နုလုံးသားများတစ်သားတည်းဖြစ်နေ" ဖို့ ကျွန်မတို့ရဲ့ဆန္ဒများတိုးပွားလာမယ် (မိုဇိုင်းယား ၁၈:၈၊ ၂၁)။

လူမှုသက်သာရေးအဖွဲ့အထွေထွေဥက္ကဋ္ဌအဖွဲ့၏ ဒုတိယအတိုင်ပင်ခံ ရေနာ အိုင် အဘူတိုဟာ အသင်းတော်ရဲ့ မကြာသေးမီကကွာရှင်းထားတဲ့အသင်းသားအသစ်ဖြစ်စဉ်က အဖြစ်ကိုသတိရတယ်။ "ကျွန်မရဲ့လည်ပတ်သင်ကြားသောဆရာများကျွန်မအိမ်ကိုလာခဲ့ပြီး ကျွန်မနုလုံးသားထဲမေတ္တာနှင့်

သက်ဆိုင်မှုရှိတဲ့နွေးထွေးတဲ့ခံစားချက်ကိုသူတို့ ယူဆောင်လာခဲ့တယ်။" လို့ သူမပြောခဲ့တယ်။

ဒါကိုစဉ်းစားဆင်ခြင်ပါ။

သင်လည်ပတ်သင်ကြားသောညီအစ်မများ၏ မိသားစုများအတွင်း လက်ရှိဖြစ်ပျက်နေတဲ့ ဘယ်အကြောင်းအရာများကို သင်သတိထားပြီး သတိရသင့်သလဲ။

မှတ်ချက်များ

- ၁။ ဂျက်ဖရီ အာရ် ဟော်လန်၊ "အသင်းတော်အတွက်တမန်များ" လီရာဟိုနာ နိုင်ဘာလာ၊ ၂၀၁၆၊ ၆၂။
- ၂။ ရေနာ အိုင် အဘူတို၊ "လူမှုသက်သာရေးအဖွဲ့ကကျွန်မအတွက်ဘာဖြစ်ခဲ့သလဲ။" ဘရင်ဂ်ဟမ် ရန်း တက္ကသိုလ် အမျိုးသမီးများ၏ညီလာခံ၊ မေလ ၅၊ ၂၀၁၇။

သင်ကြားပြုစုခြင်း

ကျွန်မတို့သွားရောက်လည်ပတ်တဲ့ညီအစ်မ အယောက်တိုင်းနှင့်သူမိသားစုကိုသိကျွမ်းပြီးချစ်လာသည်နှင့်အမျှ တစ်ဦးချင်းစီ၏ဝိညာဉ်ရေးနှင့်လောကီရေးလိုအပ်ချက်များကို မည်သို့တုံ့ပြန်ရမည်ကိုသိရှိရန် ကျွန်မတို့ ကိုယ်ပိုင်ညွှန်ကြားချက်ကိုရရှိလာမယ်။